
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Motie 
 
 
 
De raad van de gemeente Tiel in vergadering bijeen d.d. 25 juni 2014, 
 
Onderwerp: Lobby A15 
 
De ondergetekenden, leden van de gemeenteraad van Tiel, 
 
overwegende dat, 

• De motie in het kader van de verbreding en reconstructie A15 van d.d. 17 juli 2013 door het 
college als afgerond wordt beschouwd;  

• De regio Rivierenland voor leefbaarheid, werkgelegenheid en bedrijvigheid in grote mate 
beïnvloed wordt door de A15; 

• Het wegvak tot ver buiten het Rivierenland gedurende vele uren per dag, onder meer door de 
vele transportcombinaties, nog steeds overbelast is; 

• De filevorming op de A15 nog steeds tot ongewenst sluipverkeer in de ochtend- en avondspits 
leidt met als gevolg verkeersopstoppingen op de provinciale wegen en in de kernen van het 
gebied; 

• De doortrekking van de A15 in oostelijke richting nu voortvarend wordt opgepakt door de 
provincie en het rijk, maar dit uiteraard ook voor nog meer verkeer en vergroting van het 
probleem van de bereikbaarheid van Rivierenland zal zorgen; 

• Er middelen langjarig beschikbaar zijn bij het Rijk en de provincie voor de verbetering van de 
infrastructuur; 

• De veiligheid in het geding is, gelet op het aantal ongelukken die plaatsvinden en er meer nodig 
is dan alleen bijvoorbeeld matrixborden om de veiligheid van de weggebruikers en een goede 
verkeersdoorstroming te borgen.  
 

Roept het college op: 
• In regioverband het probleem van de verkeersopstoppingen en overbelasting rond en op de A15 

blijvend onder de aandacht te houden van de verantwoordelijk minister en gedeputeerde en hen 
aan te blijven sporen om een verbreding van de A15 van twee maal twee naar twee maal drie 
rijkstroken te realiseren. 
  

en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
 
Namens de fracties, 
 
A.E.L. Duquesnoy – van den Heuvel 
Fractievoorzitter VVD  
 
 
 


